
Referat fra havneudvalgsmøde d. 26. november 2019 

 

Mødedeltagere: JD, SH, FS, HR 

    

1.            Siden sidst 

 Sjækler til ankerkæder skiftet på tværbro øst og en del sjækler skiftet ved de to første 

pontoner på vestbroen. Højtryksrenser stået af, forsøgt repareret uden held, en ny er 

bestilt. Budget 2019, reparation og vedligeholdelse, er overskredet. Møde med de øvrige 

Gisklubber d. 19.ds.: Enighed om at fremsende fælles brev til Teknik- og Miljøudvalget 

med ønske om udvidelse af parkeringspladser. Klubberne ønsker at fortsætte 

møderækken, første gang gerne ret hurtigt efter ny havneudvalgsformand er tiltrådt. 

2. Forstærkning af forankringsøjer på tværbro øst. Hvordan? 

 Der fremstilles nogle skinner i fladstål, som monteres med limankre oven på broen. 

Ankersjækler gøres fast heri og er synlige. 

3. Budget 2020 

 Til reparation og vedligeholdelse afsættes kr. 400.000. Takster for bådpladser foreslås 

uændret. 

4. Havneudvalgets sammensætning 2020 

 Der er fundet personer til at træde i stedet for dem, der går ud af havneudvalget. 

5. Forøgelse af højden på mastekran 

 HR har snakket med kranens konstruktør, som siger, at tårnet må ikke forhøjes. Derimod 

er der foretaget beregninger, der viser, at bommen kan øges med 1,80m i form af et 

gitter som dem, der udgør eksisterende bom. Bommen nedtages og måles op af C-holdet. 

6.  Evt. 

 Halsjern på de pæle, der er slået under riggerbroen, spændes snarest.     

Azobébeklædning af spunsen ved dæmningen rykkes frem, så vi ikke skal opbevare træet 

så længe. Uddybningsfartøj må kunne undgå at beskadige en træbeklædt spunsvæg.      

  

 

      Hans Ole Rathje 

 


